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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de minister van Veiligheid en Justitie over het bericht
dat moordenaars vrijuit gaan door geldgebrek. (Ingezonden 6 december 2010)

1
Wat is uw reactie op het bericht 'Moordenaars vrijuit door geldgebrek'? 1)

2
Hoeveel oude moordzaken blijven nu precies op de plank liggen?

3
Is het waar dat alleen Amsterdam en Rotterdam een team hebben om oude moorzaken op te
lossen? In welke andere politiekorpsen zou voldoende reden bestaan zo'n team op te richten
maar gebeurt dit nu niet door geldgebrek? Hoe groot is precies het financiële probleem bij
deze korpsen?

4
Vindt u het aanvaardbaar dat moordzaken, die mogelijk opgelost zouden kunnen worden, nu
niet worden opgelost wegens gebrek aan geld en capaciteit? Zo ja, welke maatregelen gaat u
nemen om dit op te lossen?
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